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SportviSSerij MidWeSt NederlaNd• BOEGBEELDEn UIT DE REGIO

Met de uitbreiding van het aantal BOA’s is ook het 
aantal controles en uitgeschreven processen-verbaal 
in de regio explosief toegenomen. Vijf leden van het 
BOA-team regio Gooi- en Eemland doen verslag van 
hun werkzaamheden.

TEKST NataSja voordeWiNd

V

HET BOA-TEAM rEgiO gOOi- En EEMlAnd 
KOMT nAAr JE TOE VOlgEndE ZOMEr!

ertel even kort iets 
over jezelf. Wat doen 
jullie allemaal voor de 

sportvisserij?
Leen: “Ik ben altijd actief 
sportvisser geweest. Via een 
oproep in het clubblad van 
de vereniging ben ik actief 
geworden binnen het bestuur; 
eerst als verenigingscontroleur 
en later als BOA.”
Jeroen: “Ik vis graag en in 
mijn dagelijkse werk ben ik 
BOA bij de gemeente. Mensen 
van de hengelsportvereniging 
Lelystad hebben mij gevraagd 
om ook ‘sportvisserij-BOA’ te 
worden.” 
Raymond: “Op de website van 
de hengelsportvereniging zag 
ik een oproep en besloot mij 
aan te melden als sportvisserij-
BOA. Ik was al gediplomeerd 
BOA en ik wil graag het roer 
omgooien.”
Ger: “Ik ben begonnen als 
verenigingscontroleur en ben 
de BOA-opleiding gaan volgen 
omdat dit meer mogelijkhe-
den geeft langs de waterkant.”

Ruud: “Ik was al actief als ver-
enigingscontroleur, maar vond 
het zo leuk dat ik besloot BOA 
te worden. Gediplomeerd was 
ik al, dus ik kon snel aan de 
slag. 

Waar moet onze grootste 
aandacht in Flevoland naar uit 
gaan?
“Naast de VISpas zijn nale-
ving van het meeneemverbod, 
aandacht voor stroperij en 
wild kamperen belangrijke 
aandachtspunten. Ook sport-
vissers die rommel achterlaten 
moeten we steeds opnieuw po-
sitief benaderen om dat toch 
vooral mee te nemen en niet 
in de natuur achter te laten.”

Wat is onze belangrijkste taak 
voor de toekomst?
“Handhaven, handhaven 
en handhaven. Sportvissers 
moeten weten dat we er zijn 
en met het groeiende aantal 
BOA’s neemt de controle-
kans sterk toe. Daar ligt onze 
kracht.”

Werken jullie samen met andere 
organisaties?
Leen: “Afgelopen jaar hebben 
we de samenwerking opgepakt 
met Staatsbosbeheer, de ge-
meente Lelystad en de politie. 
vorige week ben ik nog samen 
met een BOA van Staatsbosbe-
heer op pad geweest. Samen-
werking met iedereen binnen 
ons vakgebied is erg belang-
rijk. Zodra we een melding 
binnen krijgen en we kunnen 
er zelf niet direct op afgaan 
weten wij onze handhavings-

partners in Flevoland te vinden 
en andersom is dat nu ook zo.”

Wat is de top 3 van meest voorko-
mende overtredingen?
“Met stip op nummer één: 
geen VISpas. Daarachter volgt, 
wel een VISpas maar geen 
lijst en wij zien de laatste tijd 
ook sportvissers die de Derde 
hengelvergunning gebruiken 
voor het witvissen.”

Heeft visstroperij heeft een nega-
tieve invloed op de visstanden?
“Ja, absoluut.” klinkt het uit 
vijf monden tegelijkertijd. “Als 
er teveel vis wordt meege-
nomen, heeft de vis geen 
gelegenheid te paaien en te 
groeien.”

Wordt er veel gestroopt in Flevo-
land?
“Het Gooimeer blijft een mag-
neet voor snoekbaarsstropers. 
Dat is één van de plekken waar 
onze aandacht de komende tijd 
naar uitgaat. Elders in Flevo-
land komen visstropers ons 
ook tegen.”

Wat is jullie boodschap aan de 
Nederlandse sportvissers?
“Koop een VISpas en ruim je 
rommel op na het vissen.”

Een deel van het BOA-team bij de Zuigerplas in Flevoland: 
v.l.n.r.: Raymond, Ruud, Jeroen, Leen en Ger.


